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Elin Abelsson, Sibban Andersson, Anneli Fredriksson, Helena 

Lundblom, Anders Lundström och Efraim Pettersson 

 

Närvarande 

 

Ordförande Sibban hälsade alla välkomna, och förklarade 

mötet för öppnat. 

§ 1 

Öppnande 

 

Ordföranden föredrog dagordningen. 

§ 2 

Dagordning 

 

Ett positivt möte. Styrelsen fick beröm för att allt var så väl 

förberett. Protokollet är färdigt, justerat och kommer på 

hemsidan inom kort. 

§ 3 

Reflektion kårens årsmöte 

 

 

Kassören har öppnat ett sparkonto, och flyttat en stor del av 

våra tillgångar dit. Räntan på kontot är på 1,4 %. 

 

Kåren har fått diverse utbetalningar från förbundet, dels 

aktivitetsstöd och rekryteringsstöd samt World Scout 

Jamboree bidrag till deltagarna.   

§ 4 

Kassören har ordet 

 

Vi har i dagsläget 99 st betalande medlemmar och 2 st som 

troligen är på väg in. 27 st har slutat och 16 har börjat under 

2022. 

 

Terminen är i full gång. Spårarna är ett underbart gäng som är 

indelade i 3 patruller.  

Upptäckarna har haft de inledande mötena för att stärka 

patrullerna.  

Äventyrarna har haft två bra möten, med ny patrullindelning. 

§ 5 

Medlemsuppbörd och 

terminsstart 

 

Distriktsårsmöte Borås 18/3 Kårens 6 st ombud och Anton, 

som är valberedning för distriktet, åker. Var och en anmäler 

sig själv. Samåkning sker i 3 bilar. Handlingarna har precis 

kommit.  

 

Klassfotbollsplanering 3/4 

 

Äggapromenad 7/4 Elin sammankallar till ett planeringsmöte. 

 

Material- och ledarvård 12/5 

 

Läger i sommar: Anmälningarna börjar ramla in till 

Vasalägret. Alla ska anmäla sig, även ledarna, senast 16/3.  

§ 6 

Kommande arrangemang  
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Inget läger för Spårarna men Hajk 10-11/6 

Kåren deltar inte på distriktets Norporee. 

 

Sibban skickar in rapporter till NSF och Helena till banken, 

kommunen och Våra Gårdar.  

§ 7 

Årsmötesrapport till NSF, 

banken, kommunen och 

Våra Gårdar 

 

Helena och Sibban deltog på föreningsmötet i Vara kommun 

där det gavs info från föreningssamordnare m fl.  

 

Efraim deltog på dialogträff med IOGT-NTO-rörelsen i 

Skövde. Där diskuterades en sammanslagning av IOGT-NTO- 

rörelsens förbund. Syftet med en sammanslagning är oklart 

och det blir troligen inte någonting av i en närtid.  

 

8 st äventyrare och Susanne var med på distriktets skidresa 3-5 

mars.  

§ 8 

Rapporter 

Föreningsträff 

 

Dialogträff IOGT-NTO 

 

 

 

 

Skidresa 

 

Efraim, Ebba, Anders, Malin och Sofia har planerat för ett 

möte 11/3 för att inventera och dra upp riktlinjer för 

levenedagens utbildning.  

§ 9  

Krispatrullen 

 

Styrelsen beslöt 

att Sibban, Sofia och Susanne ingår i julmässegruppen. 

§ 10 

Julmässegrupp 

 

Efraim har målat med specialfärg på undersidan av 

köksbänken för att skydda den från diskmaskinens varma 

ånga. På sikt kommer vi att behöva byta bänkskivan.  

 

Helena ser över avtalet för vårt bredband, eftersom det är en 

hög månadskostnad. 

§ 11 

Scoutgården 

 

Sibban köper in blyertspennor och batterier till ficklampor. 

 

Garderoben 17/5, samma dag som klassfotbollen. Vi saknar 

föräldrar som har möjlighet att bemanna garderoben. Sibban 

avvaktar mer info om evenemanget på konserthuset, för att 

kunna se hur många som behövs. 

§ 12 

Övriga frågor 

 

Nästa möte är: 

kårstämma/planering av klassfotboll 3/4 och  

kårstyrelse 17/4. 

§13 

Nästa möte 

Kårstämma/planering av 

klassfotbollen 3/4  
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Vid protokollet      Ordförande 

 

 

Anneli Fredriksson     Sibban Andersson 

 

Sibban tackade alla för mötet 

§ 14 

Avslutning 


